
OBEC ŠKVOŘETICE 

 

Zápis z 36. zasedání zastupitelstva obce (ZO) Škvořetice konaného dne 
21.4. 2022 

 

 

Přítomni: Josef Hora, Kateřina Schaffarzová, Petr Šavrda, Jaroslav Chlanda, Jiří Hrouda, Josef Ředina, 

                František Kraml, Anton Murárik 

 

Omluveni: Vojtěch Rosina 

 

Přítomní občané: 0 

                                                                       

Přítomno: 8 členů (z celkového počtu 9 členů ZO), zastupitelstvo je usnášeníschopné 

 

Zasedání zastupitelstva obce Škvořetice bylo zahájeno v 18.00 hodin starostou obce Jaroslavem Chlandou.  

Konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu s § 92 zák. č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), 

ve znění pozdějších předpisů (dále jen „zákon“). Informace o místě, době a navrženém programu 

připravovaného zasedání zastupitelstva podle § 93 odst. 1 zákona byla na úřední desce obce zveřejněna 

v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní. 

 

 

Program: 

 

1. Zahájení 

2. Schválení programu jednání zastupitelstva 

3. Kontrola usnesení z minulého zasedání zastupitelstva 

4. Seznámení s rozpočtovým opatřením 3/2022  

5. Projednání žádosti Domova pro seniory Blatná o finanční dar 

6. Projednání žádosti Svazu tělesně postižených o finanční dar 

7. Projednání uložení volných finančních prostředků obce do ČSOB 

8. Diskuse 

 

 

 

ad 1 a 2/ 

Starosta Jaroslav Chlanda zahájil zasedání, přivítal přítomné a seznámil je s programem a požádal o rozšíření 

programu o body 6 a 7.  

 

Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 

Schválení programu bylo jednomyslně přijato ZO. 

 

Starosta obce navrhl zapisovatele Josefa Horu, ověřovatele zápisu Petra Šavrdu a Kateřinu Schaffarzovou. 

Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 

 

 

ad3/  

Kontrola unesení z minulého zasedání zastupitelstva: 

Kontrola byla provedena bez výhrad. 

 

 



ad 4/ 

Seznámení s rozpočtovým opatřením 3/2022: 

Starosta seznámil ZO s rozpočtovým opatřením 3/2022. 

 

 

ad 5/ 

Projednání žádosti Domova pro seniory Blatná o finanční dar: 

Starosta seznámil ZO se žádostí Domova pro seniory Blatná o finanční dar. 

 

Návrh usnesení: ZO Škvořetice souhlasí s finančním darem ve výši 5.000,- Kč. 

 

Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení č. 140/2022 bylo schváleno. 

 

 

ad 6/ 

Projednání žádosti Svazu tělesně postižených o finanční dar: 

Starosta seznámil ZO se žádostí Svazu tělesně postižených o finanční dar. 

  

Návrh usnesení: ZO Škvořetice souhlasí s finančním darem ve výši 2.000,- Kč.  

 

Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení č. 141/2022 bylo schváleno. 

 

 

ad 7/ 

Projednání uložení volných finančních prostředků obce do ČSOB: 

Starosta seznámil ZO s rešerší na výběr vhodného finančního domu pro zhodnocení volných finančních 

prostředků, kterou připravili společně s Vojtěchem Rosinou. Jako nejvhodnější se jeví ČSOB. 

 

Návrh usnesení: ZO Škvořetice souhlasí s uložením volných finančních prostředků obce do ČSOB 

s následným rozložením - 10 milionů na termínovaný vklad na 1 rok s úročením 4,64 % p.a. 

                                        -   5 milionů na spořicí účet (výpovědní lhůta 1 den) s úročením 2 % p.a. 

 Zbytek cca 1 milion nechat na běžném účtu Komerční banky. 

 

Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení č. 142/2022 bylo schváleno. 

 

 

ad 8/ 

Diskuze: 

         

• NÁVES: Starosta společně s Františkem Kramlem seznámili ZO s průběhem schůzky (21.4.) ohledně 

pokračování projektu revitalizace návsi. Jednání se kromě Obce zúčastnily zástupci následujících 

subjektů: Policie ČR, SÚS, Dopravní odbor Blatná, ČSAD STTRANS Strakonice, architektonické 

studio S-PROSERVIS. Hlavními tématy diskuse bylo řešení BUS zastávek, bezpečnosti provozu a 

parkovacích míst.  

Výsledkem jednání bylo:  

      - autobusové zastávky mohou zůstat na stávajících místech s tím, že otáčení autobusů (pro některé 

        spoje) bude probíhat v areálu ZOD 

      - studie od  fy S-PROSERVIS správně řeší bezpečnost provozu křižovatky na návsi, stávající stav 

        je z hlediska bezpečnosti provozu nepřehledný a nejednoznačný (přednosti jízdy hlavní/vedlejší 

        vs. přednost jízdy zprava) 

      - parkovací míst je pro běžný provoz dost, při větších akcích v KD je třeba umožnit parkování na  

        „cvičišti“ před obchodem nebo v areálu ZOD 

Dále se na schůzce řešila koordinace prací na projektu mezi Obcí a SÚS. 



 

• KoPÚ (Komplexní pozemkové úpravy): 

Starosta společně s Františkem Kramlem a Jiřím Hroudou seznámili ZO s navrhovanými KoPÚ, tak 

jak jim byly předloženy geodety Priharovými (20.4.2022). ZO se shodlo, že návrh je pro obec 

nevýhodný pověřilo starostu a Františka Kramla k dalšímu jednání s geodety Priharovými na úpravě 

návrhu KoPÚ. 

 

 

• Informace starosty: 

 

✓ fa Elektromontáže Blatná dokončila instalaci chybějícího veřejného osvětlení ve Škvořeticích a 

Pacelicích 

✓ Je zajištěn odvoz železného šrotu ze železné soboty (brigády SDH) z areálu ZOD za cenu 8 

Kč/kg 

✓ Obecní les - pokračuje sázení stromků (2 tisíce ks stromků) 

                  - prodej obecního dřeva 

✓ fa Engineering Blatná dokončila opravu zabradlí mostu u hřiště 

✓ nová tiskárna - je možnost přikoupit servisní balíček na 2 nebo na 3 roky (záruka je 1 rok) 

 
 

 

 

 

      

                                      

Zapsal:       Josef Hora 

Ověřil:       Petr Šavrda, Kateřina Schaffarzová 

Starosta:     Jaroslav Chlanda 


